
Zápisnica  
 

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa 29. mája  2009 

 
Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel,  Ing. Iveta Kanderková,  Peter Kontra, Ján Poštek, Jozef 

Domiňák,  Daniel Bebej, Pavol Loffaj  
Hl. kontrolór obce:   Viera Bebejová  
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
 
K bodu 1:  
Otvorenie  
 Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal poslancov obecného zastupiteľstva 
a prítomných občanov. Konštatoval, že sú prítomní všetci siedmi poslanci a obecné zastupiteľstvo 
je uznášaniaschopné.  
 
K bodu 2:  
Schválenie programu rokovania 
 Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom, a opýtal sa na doplňujúce 
návrhy. Poslanci nepredložili žiadne návrhy, preto starosta obce navrhol zmeniť znenie bodu č. 8 
programu rokovania na „Oprava strechy na objekte zariadenia školského stravovania“. O tomto 
návrhu dal hlasovať. Za predložený návrh hlasovalo všetkých 7 prítomných poslancov. Rovnako za 
upravený program rokovania hlasovali „za“ všetci prítomní poslanci.  

Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu 3:  
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  
 Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Jána Pošteka a Jozefa Domiňáka.   
Hlasovaním „za“ Jána Pošteka boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Jozefa 
Domiňáka boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Za overovateľov zápisnice určil starosta 
poslancov Pavla Loffaja a Daniela Bebeja.  Za zapisovateľku zápisnice určil Alenu Mišunovú. 
 
K bodu 4:  
Schválenie správy o finančnom hospodárení a záverečnom účte za rok 2008 

Starosta obce informoval prítomných, že návrh správy bol vystavený na verejnej výveske v 
zákonom predpísanej lehote a všetci poslanci a hlavný kontrolór obce dostali materiál na 
preštudovanie. K správe o finančnom hospodárení neboli predložené žiadne pripomienky. 
Stanovisko obecného kontrolóra prečítala Júlia Dvorská ekonómka obecného úradu z dôvodu 
dočasnej neprítomnosti hlavného kontrolóra. Toto tvorí prílohu zápisnice. Ing. Iveta Kanderková 
prečítala správu z finančnej komisie. Informovala, že Obec Podbiel podľa údajov o rozpočtovom 
hospodárení v roku 2008 vykázala zisk a podľa §16 odst. 7 zákona o rozpočtových  pravidlách 
nevyčerpané prostriedky obce prevedie na osobitný účet a v nasledujúcom rozpočtovom roku tieto 
zaradí do rozpočtu obce ako príjmovú finančnú operáciu. Obec vytvára rezervný fond vo výške 
určenej zastupiteľstvom najmenej 10%, čo je 4.564,- €, preto navrhla obecnému zastupiteľstvu 
schváliť túto sumu aj v uznesení. Finančná komisia navrhuje Obecnému zastupiteľstvu v Podbieli 
prijať v zmysle § 16 odst. 10 zákona č. 538/2004 Z.z. uznesenie o prerokovaní záverečného účtu 
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s výrokom: ,,Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. Starosta obce vyzval poslancov 
do diskusie. Poslanec Daniel Bebej povedal, že poslanci dostali podklady na preštudovanie a čísla 
sú jasné. Nikto ďalší sa do diskusie  neprihlásil.  

Za schválenie správy o finančnom hospodárení a záverečnom účte za rok 2008 bez výhrad 
hlasovalo všetkých 7 prítomných poslancov. 

Za vytvorenie rezervného fondu  Obce Podbiel vo výške 10% z prebytku hospodárenia za 
rok 2008, t.j. vo výške 4.564,- € hlasovalo 7 prítomných poslancov.  

 
K bodu 5:  
Schválenie odpredaja vyradeného materiálu za cenu určenú dohodou 

Starosta obce informoval poslancov, že na základe inventúry vykonanej  k 31.12.2008 sa 
vyradili staršie počítače a navrhol ich odpredaj. Ide o 2 ks počítačov Pentium 1,7 a 3 ks monitorov. 
Otvorila sa diskusia. Poslanec Daniel Bebej sa spýtal, či sa tieto nedajú podarovať škole, alebo 
vyšrotovať. Poslankyňa Ing. Kanderková za finančnú komisiu navrhla tieto odpredať, ale ak nebude 
záujemca, tak vyšrotovať. 

 Hlasovaním ,,za“ odpredaj vyradeného materiálu bolo 7 prítomných poslancov, a za týmto 
účelom splnomocňujú starostu obce k dohodnutiu kúpnopredajnej ceny.  
 
K bodu 6:  
Schválenie návrhu Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Podbiel (PHSR)  

Starosta obce informoval prítomných, že prezentácia návrhu PHSR bola prednesená na 
minulom zastupiteľstve. Z poslancov a občanov nikto nedal pripomienky. Hlasovaním „za“ 
predložený Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Podbiel na roky 2009 - 2016 boli všetci 7 
prítomní  poslanci. 
 
K bodu 7:  
Schválenie vyhotovenia geometrického plánu na vytvorenie stavebných parciel v lokalite Pod 
Pálenicou 

Starosta obce informoval, že podľa schváleného územného plánu obce ďalšie stavebné 
lokality sú  Mlynisko, Lány a Pod Pálenicou. Navrhol poslancom, aby sa dal vypracovať GP na 
lokalitu Pod Pálenicou, pretože aj v rozpočte sa s týmto počítalo. Spýtal sa na názory poslancov.  
Poslanci sa informovali, či sa neotvoria na výstavbu dve lokality, teda aj lokalita Mlynisko, aby si 
občania poprípade mohli vymeniť pozemky. Poslanec Peter Kontra upozornil, že stačí dať 
vypracovať len štúdiu zóny. Každý, kto bude mať záujem o výstavbu rod. domu si GP dá 
vypracovať sám. Po vyjasnení zámerov o spôsoboch možného vysporiadania stavebných pozemkov 
starostom obce boli hlasovaním ,,za“ vyhotovenie geometrického plánu na vytvorenie stavebných 
pozemkov v lokalite Pod Pálenicou v súlade s územným plánom Obce Podbiel a pod urbanistickým 
dohľadom  6  poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. 
 
K bodu 8:   
Oprava strechy na objekte zariadenia školského stravovania  

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov o zlom stave strechy školskej 
kuchyne. Je potrebné vymeniť krov a krytinu. Finančne by sa táto oprava mala pokryť z rezervného 
fondu obce. Obec však predtým požiada o vyčlenenie finančných prostriedkov aj Krajský školský 
úrad v Žiline. Hlasovaním ,,za“ opravu strechy zariadenia školského stravovania s použitím 
prostriedkov rezervného fondu  hlasovalo 7 prítomných poslancov. 
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K bodu 9:  
Schválenie udelenia Ceny obce Ing. Ivete Kanderkovej za zásluhy pri obnovení činnosti 
Detského folklórneho súboru Podbielan   

Starosta obce informoval o úspechoch nášho DFS. Veľkú zásluhu na tom má Ing. Iveta 
Kanderková. Navrhol, aby za zásluhy pri obnovení, budovaní a vedení Detského folklórneho súboru 
Podbielan bola menovanej udelená Cena obce Podbiel pri príležitosti konania XVIII. ročníka  
Podbielanských folklórnych slávností. V diskusii poslankyňa  Ing. Kanderková dodala, že súbor  jej 
pomáhajú viesť ešte ďalší 5 ľudia, že sa aj oni venujú deťom. Hlasovaním ,, za“ schválenie udelenia 
Ceny obce Podbiel Ing. Ivete Kanderkovej za zásluhy pri obnovení, budovaní a vedení Detského 
folklórneho súboru Podbielan hlasovalo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. Zároveň odporučili 
starostovi obce odovzdať odmenenej cenu pri príležitosti konania XVIII. ročníka Podbielanských 
folklórnych slávností. 
 
K bodu 10:  
Správu hlavného kontrolóra Obce Podbiel o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 1. 
štvrťroka 2009 

Správu hlavného kontrolóra Obce Podbiel o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 1. 
štvrťroka 2009 prečítala Júlia Dvorská. V diskusii sa nikto neprihlásil. Poslanci berú Správu 
hlavného kontrolóra Obce Podbiel o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 1. štvrťroka 2009 na 
vedomie. Správa hlavného kontrolóra tvorí prílohu zápisnice. Zároveň sa schvaľuje finančná 
odmena vo výške 100,- €  hlavnému kontrolórovi obce Viere Bebejovej za aktívne plnenie úloh . 
 
K bodu 11:  
Zaujatie stanoviska k Prevádzkovému poriadku strelnice v Podbieli  

Podľa predloženého oznámenia spustenie prevádzky strelnice v Podbieli bolo schválené 
rozhodnutím OR PZ, odborom poriadkovej polície. 
K bodu sa otvorila diskusia. Poslanec Daniel Bebej hovoril za občanov Zámostia, že prevádzka bola 
pozastavená kvôli sťažnostiam na hluk spôsobovaný streľbami. Občania Zámostia nesúhlasia s 
obnovou prevádzky, pretože je tam ihrisko a pohyb detí nie je kontrolovateľný a aby sa nestalo 
nejaké nešťastie. Starosta obce informoval prítomných, že sú dodržané všetky, aj bezpečnostné 
podmienky na prevádzkovanie strelnice a všetko je obsiahnuté v Prevádzkovom poriadku strelnice. 
Poslanci berú tento bod na vedomie. 
  
K bodu 12:  
Schválenie členov obecného hasičského zboru 

Starosta informoval prítomných, že pôvodný obecný hasičský zbor sa rozpadol. Družstvo 
nefunguje, výročnej schôdze sa nikto nezúčastnil. Aby zbor fungoval, je potrebné zostaviť družstvo 
minimálne zo 7 občanov. Za veliteľa je navrhnutý Jozef Mrazovský. Ten zatiaľ nemá potrebnú 
kvalifikáciu v zmysle vyhlášky a  musí absolvovať kurz a skúšky. Prihlásili sa noví záujemci, ktorí 
by chceli robiť túto dobrovoľnú činnosť. Sú to: vyššie uvedený Jozef Mrazovský, nar. 21.04.1973, 
bytom Podbiel 228, Ján Mačňák, nar. 26.11.1984, bytom Podbiel 273, Pavol Turčák, nar. 
08.05.1976, bytom Podbiel 225, Mgr. Pavol Lorinc, nar. 25.08.1978, bytom Podbiel 278, Miloš 
Pazdúr, nar. 17.08.1991, bytom Podbiel 311, Jakub Uher, nar. 09.04.1988, bytom Podbiel 352, 
Miloš Beňušík, nar. 06.11.1964, bytom Podbiel 80. Zaradenie do funkcií vykoná starosta obce 
svojim rozhodnutím. V diskusii sa nikto neprihlásil. Hlasovaním ,,za“ uvedených občanov boli 
všetci 7 prítomní poslanci.  
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K bodu 13:  
Informácie starostu obce 

a) o postupe  prác na cestnom obchvate obce Podbiel (komunikácia R3). Cestný obchvat sa 
pripravuje a konečné rozhodnutie vedenia trasy je poza Bielu skalu. Bude realizovaný 
cestný tunel v dĺžke asi 605 m. Podarilo sa presadiť aj mimoúrovňovú križovatku ako zjazd 
na cestu II/584 pri našej obci ako výnimku, pretože sa nerealizujú takéto zjazdy 
z rýchlostnej komunikácie na cesty II. triedy. So započatím stavby v úseku obce sa počíta 
v roku 2011. 

b) o postupe prác pri realizácii elektrických rozvodov v lokalite Zámostie a Sihla, kde bolo 
vydané stavebné povolenie na privedenie vysokého napätia a stavbu trafostanice v Krivom 
kúte, čo bude predstavovať aj základ pre novootváranú stavebnú lokalitu Pod Pálenicou. Bol 
vypracovaný aj projekt na vybudovania trafostanice v Sihle. Momentálne prebieha 
vyžadovanie stanovísk dotknutých orgánov štátnej správy (Povodie Váhu), ktoré na základe 
miestneho šetrenia dalo predbežné kladné stanovisko a rieši sa vypracovanie geometrického 
plánu na umiestnenie trafostanice. Zatiaľ je platný prísľub SSE Žilina, že aj táto stavba bude 
realizovaná v roku 2009, no pre finančné problémy tomu tak bude zrejme až v závere roka. 

c) o výsledkoch prieskumu trhu a začatí prác na budovaní chodníka pre chodcov v časti obce 
Ulička – na dodávateľa bol vykonaný v súlade so zákonom o verejnom obstarávaní 
prieskum trhu, v ktorom boli oslovené firmy CS L. Mikuláš, Stavpoč Klina JK-Rezostav D. 
Kubín. Na základe ponuky, kde rozhodujúca bola cena, bola vybratá firma Stavpoč Klin. 

d) o čerpaní rozpočtu obce za obdobie I. Q 2009 – čerpanie sa realizuje v súlade s rozpočtom, 
zatiaľ bez prostriedkov vyčlenených na investičné akcie. V každom prípade však obec čaká 
úprava rozpočtu vzhľadom k očakávanej úprave rozpisu podielových daní. K úprave rozpisu 
zatiaľ MF SR nepristúpilo, no v praxi sa úprava prejavila už znížením podielu za mesiac máj 
približne o 30%. Starosta predpokladá, že realizovať sa budú prednostne tie akcie, na ktoré 
obec dostane podporné prostriedky, v každom prípade však budovanie chodníka Ulička 
a oprava strechy na školskej kuchyni. Úprava rozpočtu je reálna na rokovaní obecného 
zastupiteľstva v mesiaci júl. 

 
K bodu 14:  
Žiadosti občanov  

a) Žiadosť MUDr. Stanislava Hajdúka z Liptovského Mikuláša o vrátenie majetku. Žiada 
o odpredaj Obcou Podbiel osvedčeného majetku. Finančná komisia navrhla vrátenie majetku 
podľa predloženej žiadosti za 0,03 € (1,-Sk) za celý predmet predaja. Do diskusie sa nikto 
neprihlásil. Hlasovaním ,,za“ predaj podielu Obce Podbiel vo výške 36/216-ín, zapísaného na 
liste vlastníctva KN Podbiel č. 1066 ako parc. č. 1186 o výmere 244 m2, orná pôda, parc. č. 
1511/1 o výmere 134 m2, orná pôda, parc. č. 1601 o výmere 243 m2, orná pôda, parc. č. 1602 
o výmere 373 m2, orná pôda, parc. č. 2593 o výmere 1219 m2, orná pôda, parc. č. 2674 
o výmere 1425 m2, orná pôda, parc. č. 2675 o výmere 553 m2, orná pôda, parc. č. 2990 
o výmere 1035 m2, orná pôda, parc. č. 3280 o výmere 3643 m2, TTP, parc. č. 3298 o výmere 
971 m2, orná pôda, parc. č. 3786/1 o výmere 257 m2, orná pôda, parc. č. 3786/2 o výmere 12 
m2, orná pôda, parc. č. 3786/3 o výmere 11 m2, orná pôda, parc. č. 4046/2 o výmere 721 m2, 
orná pôda, parc. č. 5762 o výmere 209 m2, orná pôda, parc. č. 5783 o výmere 1105 m2, orná 
pôda, parc. č. 5806 o výmere 876 m2, orná pôda, parc. č. 5812 o výmere 1244 m2, orná pôda, 
parc. č. 5836 o výmere 970 m2, orná pôda, parc. č. 6150 o výmere 395 m2, orná pôda, parc. č. 
6152 o výmere 470 m2, orná pôda, parc. č. 6754 o výmere 322 m2, orná pôda, parc. č. 7082/1 
o výmere 137 m2, orná pôda, parc. č. 7208/2 o výmere 222 m2, orná pôda, parc. č. 7567/1 
o výmere 225 m2, orná pôda, parc. č. 7813 o výmere 264 m2, orná pôda, parc. č. 7861/1 
o výmere 548 m2, orná pôda, parc. č. 8317/1 o výmere 369 m2, orná pôda, parc. č. 8322/3 
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o výmere 373 m2, orná pôda, parc. č. 9453 o výmere 207 m2, orná pôda, parc. č. 9640 
o výmere 583 m2, orná pôda, parc. č. 9641 o výmere 607 m2, orná pôda, parc. č. 9647 
o výmere 439 m2, orná pôda, parc. č. 10157 o výmere 316 m2, orná pôda, parc. č. 10503 
o výmere 883 m2, orná pôda, parc. č. 10958 o výmere 625 m2, TTP, parc. č. 11785 o výmere 
601 m2, orná pôda, parc. č. 11786 o výmere 1001 m2, orná pôda, podľa predloženej žiadosti 
MUDr. Stanislavovi  Hajdukovi, nar. 2.7.1937, trvale bytom Vrbická č. 1883/36, Liptovský 
Mikuláš, za 0,03 € za celý predmet predaja hlasovalo všetkých 7 prítomných poslancov. 

b) Žiadosť Františka Adamca o odkúpenie pozemkov. František Adamec, nar. 07.02.1927, 
trvale bytom Podbiel č. 213 žiada  o odkúpenie pozemku pri rodinnom dome súp. č. 213 
v Podbieli,  zobrazeného geometrickým plánom č. 36430234-14/2009, ktorý bol vyhotovený 
ARLANDA s.r.o., Nižná, oprávnený geodet Ing. Marián Bulla, ako parcely registra C-KN 
č.364/1 o výmere 128 m2, zast.pl., parc.č.364/4 o výmere 441 m2, zast.pl., parc.č.364/3 
o výmere 125 m2, zast.pl., ktoré boli novovytvorené z parcely registra E-KN č.20447 
o výmere 706 m2, zast.pl., zapísanej na LV č.1826 na Obec Podbiel v celosti, za sumu 0,70 € 
za 1 m2, t.j. spolu za sumu 485,80 €. Hlasovaním „za“ odpredaj bolo všetkých 7 poslancov. 

c) Žiadosť Rastislava Malatinku a manželky Anety Malatinkovej, Podbiel č. 466  o odkúpenie 
pozemku. Žiadajú odpredať pozemok za ich rodinným domom, ktorý vlastní Obec Podbiel. 
Na tento pozemok si dali žiadosť aj František Adamec a Katarína Grúňová. Finančná 
Komisia doporučuje odpredaj formou dražby. Starosta vyzval prítomných žiadateľov, aby sa 
vyjadrili k žiadosti. Dcéra Františka Adamca Mária Kanderková hovorila o tom, že pri 
vymieňaní parciel sa stav nedal do poriadku, a že túto parcelu za humnom užívali. Za 
Katarínu Grúňovú hovorila jej dcéra a tvrdila, že má doklady o tom, že tento majetok užívala 
ešte ich stará mama Žofia Turčáková. Pán Rastislav Malatinka hovoril, že na to má 
najmenšie právo, ale keď videl, že je to obecný majetok a nikto ho neužíva, podal si žiadosť. 
Poslanec Daniel Bebej povedal, že tam nie je žiadne stavebné využitie, je to len záhrada.  
Rastislav Malatinka navrhol, nech sa pozemok rozdelí na 3 časti. Mária Kanderková navrhla 
rozdeliť na dve časti. Starosta obce navrhol ďalšie riešenie, a to tieto žiadosti odložiť na 
budúce rokovanie, uložiť predsedovi stavebnej komisie prerokovať na komisii všetky 3  
žiadosti a na nasledujúcom rokovaní predložiť návrh na riešenie. Za tento návrh hlasovalo 
všetkých 7 poslancov . 

d) Ing. Jarmila Mastná, bytom Tvrdošín, ul.Hlinkova č.851/20 žiadala o zaujatie stanoviska 
k výstavbe MVO. Chce stavať MVE na pôvodnom mieste. Starosta obce vysvetlil 
poslancom, že obec môže dať kladné stanovisko a konštatoval, že realizácia výstavby malej 
vodnej elektrárne na Studenom potoku v zmysle žiadosti Ing. Jarmily Mastnej, Tvrdošín  nie 
je v rozpore s územným plánom obce. Preto obecné zastupiteľstvo nemá námietky proti jej 
výstavbe na mieste označenom v žiadosti. Týmto stanoviskom Obec Podbiel nie je dotknuté 
splnenie ostatných podmienok všeobecne záväzných predpisov vzťahujúcich sa na takúto 
stavbu. Hlasovaním za tento text bolo 5 poslancov, dvaja sa zdržali hlasovania.  

e) Žiadosť Margity Plavákovej, bytom Podbiel č. 4 o odkúpenie Obcou Podbiel osvedčených 
pozemkov. Za finančnú komisiu predseda Ing. Kandreková navrhla odpredaj za cenu 0,03 €. 
Hlasovaním „za“ predaj podielov Obce Podbiel zapísaných na listoch vlastníctva v KN 
Podbiel  
- na LV č. 1894 ako parcely registra E-KN, parc. č. 347 o výmere 86 m2, orná pôda, parc. č. 
811 o výmere 8 m2, orná pôda, parc. č. 884/2 o výmere 290 m2, orná pôda, parc. č. 885 
o výmere 66 m2, orná pôda, parc. č. 1007 o výmere 77 m2, orná pôda v  podiele 13/36-ín,  
- na LV č. 990 ako parcely registra E-KN, parc. č. 884/1 o výmere 9 m2, orná pôda, parc. č. 
1211 o výmere 446 m2, orná pôda, parc. č. 1234 o výmere 178 m2, orná pôda, parc. č. 1711 o 
výmere 332 m2, orná pôda, parc. č. 1712/1 o výmere 174 m2, orná pôda, parc. č. 1712/2 
o výmere 3 m2, orná pôda, parc. č. 1712/3 o výmere 19 m2, orná pôda, parc. č. 1748/1 o 
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výmere 327 m2, orná pôda, parc. č. 1748/2 o výmere 56 m2, orná pôda, parc. č. 1956 o 
výmere 3237 m2, TTP, parc. č. 2141 o výmere 1153 m2, orná pôda, parc. č. 2492 o výmere 
671 m2, orná pôda, parc. č. 2664 o výmere 482 m2, orná pôda, parc. č. 3083 o výmere 4431 
m2, TTP, parc. č. 3382 o výmere 1141 m2, orná pôda, parc. č. 3423 o výmere 1330 m2, orná 
pôda, parc. č. 3630 o výmere 956 m2, TTP, parc. č. 4289 o výmere 795 m2, orná pôda, parc. 
č. 4294 o výmere 420 m2, orná pôda, parc. č. 4314/2 o výmere 924 m2, orná pôda, parc. č. 
5675 o výmere 931 m2, orná pôda, parc. č. 5689 o výmere791 m2, orná pôda, parc. č. 5704 o 
výmere 721 m2, orná pôda, parc. č. 5725 o výmere 412 m2, orná pôda, parc. č. 5726 o 
výmere 1436 m2, orná pôda, parc. č. 5952 o výmere 725 m2, orná pôda, parc. č. 6195 o 
výmere 1977 m2, orná pôda, parc.č.6709 o výmere 734 m2, orná pôda, parc.č.6961 o výmere 
288 m2, orná pôda, parc.č.7069 o výmere 536 m2, orná pôda, parc.č.7070 o výmere 433 m2, 
orná pôda, parc.č.7519 o výmere 557 m2, orná pôda, parc. č. 7682 o výmere 407 m2, orná 
pôda, parc. č. 7683 o výmere 969 m2, orná pôda, parc. č. 7720 o výmere 255 m2, orná pôda, 
parc. č. 8129 o výmere 792 m2, orná pôda, parc. č. 8157 o výmere 1239 m2, orná pôda, parc. 
č. 9736 o výmere 734 m2, orná pôda, parc. č. 9789 o výmere 542 m2, orná pôda, parc. č. 9848 
o výmere 365 m2, orná pôda, parc. č. 10092 o výmere 908 m2, orná pôda, parc. č. 10094 o 
výmere 643 m2, orná pôda, parc. č. 10097 o výmere 922 m2, orná pôda, parc. č. 10137 o 
výmere 837 m2, orná pôda, parc. č. 10572/1 o výmere 1831 m2, orná pôda, parc. č. 10632 o 
výmere 568 m2, orná pôda, parc. č. 10635 o výmere 1294 m2, orná pôda, parc. č. 10636 o 
výmere 399 m2, orná pôda a parc. č. 11162 o výmere 1244 m2, orná pôda v podiele 13/36-ín,  
- na LV č. 1318 ako parcela registra E-KN, parc. č. 6191 o výmere 2234 m2, TTP, v podiele 
34610/999999-ín, 
- na LV č. 1243 ako parcely registra E-KN, parc. č. 4277 o výmere 2621 m2, TTP, parc. č. 
4278 o výmere 373 m2, TTP, parc. č. 4279 o výmere 404 m2, TTP v podiele 130/1080-ín, 
- na LV č. 1547 ako parcela registra E-KN, parc. č. 4288 o výmere 8513 m2, TTP v podiele 
130/1080-ín,  
- na LV č. 1308 ako parcela registra E-KN, parc. č. 6226 o výmere 1426 m2, orná pôda 
v podiele 35193/999999-ín, 
- na LV č. 1262 ako parcely registra E-KN, parc. č. 4277 o výmere 2621 m2, TTP, parc. č. 
4278 o výmere 373 m2, TTP, parc. č. 4279 o výmere 404 m2, TTP v podiele 520/7560-ín, 
- na LV č. 1282 ako parcela registra E-KN, parc. č. 5078 o výmere 6787 m2, TTP v podiele 
65/900-ín, 
- na LV č. 1409 ako parcela registra E-KN, parc. č. 11056 o výmere 6795 m2, TTP v podiele 
26/216-in, 
- na LV č. 1317 ako parcela registra E-KN, parc. č. 6189 o výmere 893 m2, TTP v podiele 
34602/999999-ín, 
- na LV č. 1343 ako parcela registra E-KN, parc. č. 8139 o výmere 1309 m2, orná pôda 
v podiele 2080/16830-ín, podľa predloženej žiadosti, Margite Plavákovej rod. Karisnej, nar. 
9.12.1943, trvale bytom Podbiel č. 4, za 0,03 euro za celý predmet predaja, 

 
K bodu 15:   
Interpelácie poslancov a občanov  

Poslanec Peter Kontra sa spýtal, či je možné posunúť hraničnú značku obce Podbiel, pretože 
autá prichádzajú do obce veľkou rýchlosťou. Starosta obce odpovedal, že o tomto môže rozhodnúť 
len Krajský úrad pre cestnú dopravu a pozemné komunikácie v Žiline.  

Poslanec Daniel Bebej upozornil na nahnutý breh na cintoríne ponad chodník do novej časti.  
Poslanec Ján Poštek sa spýtal, kedy sa bude robiť cesta na Zámostí. Podobnú otázku mal aj občan 
Ján Joštiak, cesta okolo jeho domu ku strelnici je samá jama, keď zaprší, sú mláky. Odpovedal 
starosta obce, že sa bude budovať cesta, ale zatiaľ len k  novej výstavbe. Vykoná sa však oprava 
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cesty makadamom, aby sa vylúčilo jej ďalšie poškodzovanie. Ohľadne dopravnej značky bude daná 
požiadavka o jej preloženie na Krajský úrad pre CD a PK. Múrik na cintoríne sa bude opravovať, 
obecný úrad s takýmito prácami v blízkej budúcnosti ráta. Všetci 7 prítomní poslanci hlasovaním 
„za“ vzali tento bod na vedomie.  
 
K bodu 16:  
Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil 
rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Pavol Loffaj        ............................ 
 

     Daniel Bebej        ............................ 
 
 
 

   JUDr. Jozef Domiňák  
                starosta  obce 
 
 
  
 
 
Prílohy: - uznesenie číslo 3/2009 
   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - správa o fin. hospodárení  

- správa hlavného kontrolóra 
- prevádzkový poriadok strelnice 
- prerokované žiadosti 


